

**Dermatoloog kliniek**

1998 – Present (18 years)

Practice dermatology

- [MD](#)

**Dermatologie Kliniek dr NM Lampe**

1998 - Present

Practice dermatology and skin surgery, cosmetic surgery



- 

**[Emergency doctor](#)**

**[Dr Horacio Oduber hospital Aruba](#)**

April 1992 – February 1994 (1 year 11 months)

**Languages**

- **Dutch**
- **English**
- **Spanish**

**Skills**

- [Cosmetics](#)
- [Hospitals](#)
- [Surgery](#)
- [Clinical Research](#)
- [Healthcare](#)
- [Marketing Strategy](#)
- [Wellness](#)
- [Strategic Planning](#)
- [Sales Management](#)
- [Medicine](#)
- [Contract Negotiation](#)
- [Pain Management](#)
- [Internal Medicine](#)
- [Medical Education](#)
- [Public Speaking](#)

- See 5+

How's this translation?

- Great
- •
- Has errors

## Education

- **Hospital general de Mexico**

Dermatologist, Dermatology , dermatology oncology

1994 – 1998

Dermatology, and dermatology oncology



[Universidad Central de Venezuela](#)

MD, medical

1983 – 1990

General medicine

## Groups



[The Anti-Aging Professional Network](#)



[American Academy of Anti-Aging Medicine](#)

## Summary on the treatments from Ion Magnum and IELLIOS

My name is Nuris Lampe and I am a dermatologist practicing in Aruba where we have an 60 % of obesity and 20 % in overweight people on the island . I use the ion magnum and I ellios for cosmetically reason having to apply it with success in pain management .

I have been working with the ion magnum for more then 5 years and we have treated thousands of patients with great success .The usual use for the ion magnum technology has been for body shaping , inch loss , and sculpting and for reconditioning following surgery , as well as for the therapy of chronic pain syndromes . We saw very positive result in muscle toning and increase muscle mass with a significant fat reduction and a sustainable result. During the treatment and after the treatment we never had any discomfort of the treatment or side effects. Contrary all the patients were having a benefit healthy body experience.

The oscillating patterns of current effectively appear to prevent tachyphylaxis to the pattern of stimulation and the effect of this stimulation is maintained

We have seen improvement in metabolic syndromes , improve hyperglycemia and hypothyroidism , improving glycemic measure and overall diabetics symptoms . Also used for lymphatic drainage after surgery or venus leg ulcers.

the iellios also a nano technology that has many more function beside of having his effect on face muscle toning , being a safe and effective way to have a face lift and glow, Also after any surgical intervention on face. Not only cosmetic but also in pain management for post operative pain of face also reduced bruises from surgical intervention or trauma .

Patient treated with Iellios has 100% satisfaction no down time immediate result and shortening of any therapeutic intervention .

From a theoretical perspective there seems to be some advantage to having a natural nanocurrent stimulation of both skin and the body tissues . There is a positive effect with no discernable discomfort and lasting changes in shape and tone and texture of the skin and underlying tissues . Nanocurrent technology appears to be safe and effective in our hands when provided in a changing , oscillating , very low amperage pulse structure

- 中文翻译 -

-----转发邮件-----

来自: **Nini Lampe**

日期: 周二, 2013 年 8 月 13 日

主题: Ion Magnum 和 IEllios 的治疗效果总结

发至: [researchsales@iellios.com](mailto:researchsales@iellios.com)

来自 Nuris Lampe 皮肤科及皮肤癌症医生, 抗衰老疗程的执业医师

Ion Magnum 和 IEllios 疗程总结

我是 Aruba 的执业皮肤科医生, 我们岛上有 60% 的人口肥胖, 20% 人口体重超标。我成功地运用了 Ion Magnum 和 IEllios 的技术对岛上居民进行无疼痛美容及塑身。

五年多的时间里 Ion Magnum 一直陪伴在我的左右, 我们已为数以上千计的客户带来了不同的治疗成功。Ion Magnum 通常用来塑身、瘦身及手术后体形的恢复, 同时也用作慢性疼痛综合症的修复。在肌肉调理及通过脂肪减少肌肉量的增加上我们都见证了一个可持续发展的良好结果。客户在治疗前和治疗后都没有反映有任何的不舒服和副作用, 相反每个客户都在体验着一次健康的身体锻炼。

在治疗中, 电流的振荡模式有效地出现以防止人体对电流振荡刺激的快速抵抗反应, 但这种振荡刺激仍会保留在人体内。

我们见证了在 Ion Magnum 疗程后代谢综合症、高血糖、甲状腺功能减退、高血糖及糖尿病患者的总体改善。同时 Ion Magnum 也用于外科手术或下肢溃疡后淋巴引流的治疗。

另一方面, IEllios 采用了先进的纳米技术, 除了调理肤色、安全有效地进行面部提升及亮肤外, 其亦可对脸部进行手术后的修复, 不仅美容且有效去除外科手术或外伤瘀伤带来脸部疼痛。

使用过 IEllios 的客户具有 100% 的满意度, 他们在治疗后立即能够看到预期的效果, 且缩短其它辅助性疗程的时间

从理论角度, 皮肤及身体组织受到自然的纳米电流刺激对人体有利。皮肤及皮下组织的形态、肤色及质感将会有持久的改善且没有任何副作用。在我们的运用中, 纳米电流将处于不断改变及振动的极低脉冲形态下, 是一种安全有效的高科技技术。